
Beantwoording vragen Pilot Toekomstbestendig Bedrijventerrein Hoge Akkers Ruinerwold

Roelof Pieter Koning
In raadsbrief toevoegen dat de klimaatgelden hiervoor in de berap worden overgeheveld, 
maar dat we vooruitlopend daarop nu reeds gaan starten
Prima.

Albert Haar
Is er ooit over nagedacht ook werknemers, in de vorm OR- of 
vakbondsvertegenwoordigers hierbij te betrekken?
In een aantal actuele Pilots van toekomstige bedrijventerreinen in Drenthe is bij mijn 
weten geen sprake van het betrekken van werknemersgeledingen. Voorwaarde is dat 
ondernemers gezamenlijk participeren in zo’n traject en dat is al een hele uitdaging 
omdat er vaak geen sprake is van ondernemersorganisatie op het terrein. Van de 
aanwezigheid van OR- en vakbondsvertegenwoordiging zal bovendien ook niet op ieder 
bedrijventerrein sprake zijn. Maar de gedachtegang is interessant aangezien bv. thema’s 
als schoon/veilig/heel en een groene werkomgeving ook in grote mate de werknemers 
aangaan. We nemen de mogelijkheden van werknemersparticipatie mee in de uitvoering 
van de Pilot.

Inge Nieuwenhuizen
Ik wil vanuit thema veilig ook betrokken raken bij deze pilot. Belangrijk ook in de aanpak 
toekomstbestendig bedrijventerrein.
Graag; veiligheid blijkt voor ondernemers vaak een belangrijk onderdeel van een 
toekomstbestendig bedrijventerrein.

Mark Turksma
Graag na fase 3 een kwantificeerbaar doel voor participatie ondernemers.
Prima; in overleg met Clok en ondernemers zal dit kwantificeerbare doel van 
ondernemersparticipatie worden bepaald en getoetst.
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